
Od tramvajskega prometa do
sodobnega turistično-
prometnega podjetja

POGOVOR Z GENERALNIM PIREKTORJEM
VIATORJA, ING. SLAVKOM JAKOFČIČEM

V letošnjem septembru je podjetje Viator
praznovalo dvainsedemdesetletnico svojega
obstoja. Predhodnik sedanjega velikega pro-
metnega in turistično-gostinskega podjetja je
bil mestni promet v Ljubljani. Odločili smo
se da ob tej (čeprav že minuli) priloinosti
spregovorimo o razvoju podjetja in njegovi
sedanji problematiki z generalnim direktor-
jem podjetja.


